
PROTOKÓŁ NR 6008/2006 

z posiedzenia Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 

Gdańska,  które  odbyło  się  dniu  23  października  2006 

roku  o  godz.  14:00  w  Sali  Herbowej  Nowego  Ratusza  w 

Gdańsku. 

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na  stan  7  członków  komisji,  w  posiedzeniu 

uczestniczyło  7,  czyli  było  quorum  do  podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny  Marek  Bumblis   

przewodniczący Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 

Gdańska,  który  po  powitaniu  zaproszonych  gości  i 

radnych  zaproponował porządek posiedzenia: 

1. Podsumowanie pracy komisji w kadencji 20022006. 

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 

Gdańska  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 

uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska  na  rok  2006  – 

druk nr 2052. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

Porządek przyjęto jednogłośnie – 4 głosami za.



PUNKT – 1 

Podsumowanie pracy komisji w kadencji 20022006. 

Przewodniczący Marek Bumblis 

Witam  wszystkich  naszych  gości  na  ostatnim 

posiedzeniu komisji. 

Bardzo  proszę  o  krótkie  podsumowanie  zaproszonych 

przedstawicieli naszych jednostek. 

Pan  Marek  Jankowski  –  kierownik  Ośrodka  promocji 

Zdrowia i Sprawności Dziecka w Gdańsku 

Przekazał  bieżącą  informację  z  pracy  ośrodka. 

Podziękował  za  współpracę  z  Komisją  Turystyki  i 

Sportu, za interesowanie się pracami placówki. 

Pan  Jacek  Sawicki  –  dyrektor  Gdańskiego  Ośrodka 

Kultury Fizycznej w Gdańsku 

Zapoznał  zebranych  z  aktualnymi  działaniami  swojej 

placówki.  Podziękował  przewodniczącemu  komisji  oraz 

wszystkim  członkom  komisji  za  pomoc  i  wspieranie 

działań,  które  przyczyniły  Siudo  rozwoju  Gdańskiego 

Ośrodka Kultury Fizycznej. 

Dodał  również,  iż  wyrażając  wdzięczność  za 

dotychczasową  współpracę,  życzy  wszystkim  wszelkiej 

pomyślności  w  życiu  osobistym  i  działalności 

społecznej.



Pan  Leszek  Paszkowski  –  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Przedstawił działania MOSiR. Zaprosił do uczestnictwa 

w imprezach sportowych organizowanych przez MOSiR. 

Złożył  podziękowanie  członkom  komisji  za  owocną 

współpracę. 

Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 

Zwróciła  uwagę,  iż  za  mało  się  w  Gdańsku  promuje 

sporty wodne. 

Przewodniczący Marek Bumblis 

Spytał, czy przetarg na halę został rozstrzygnięty. 

Pan Andrzej Trojanowski – dyrektor Biura Prezydenta 

Udzielił odpowiedzi, iż nie posiada wiedzy na ten ten 

temat. 

Dodał, iż ma nadzieję, iż przyszły rok będzie rokiem 

awansów  m.in. piłkarzy i siatkarzy. 

Pan  Andrzej  Socik  –  kierownik  Referatu  Sportu 

Wydziału  Polityki  Gospodarczej  Urzędu  Miejskiego  w 

Gdańsku 

Podziękował  za  4  lata  wspólnej  pracy  z  członkami 

komisji.  Życzył  wszystkim  startującym  w  wyborach 

powodzenia.



Pan  Bogdan  Donke  –  prezes  Gdańskiej  Organizacji 

Turystycznej 

Podziękował  w  imieniu  Gdańskiej  Organizacji 

Turystycznej  za  dotychczasową  współpracę  w  mijającej 

kadencji.  Dodał,  iż    dziękując  za  dotychczasową 

współpracę  stanowiącą  cenny  wkład  w  dorobku 

turystycznym,  życzy  wielu  sukcesów  w  działalności 

społecznej i życiu osobistym. 

Przewodniczący Marek Bumblis 

Podsumował głosy wszystkich członków komisji na temat 

działań  wspólnych  komisji.  Podziękował  wszystkim  za 

współpracę, za działanie we wspólnej sprawie na dobro 

miasta. 

Dodał, jaką sprawa powinna się zająć nowa komisja, w 

kolejnej kadencji gdańskiego samorządu: 

 sport osiedlowy, jako podstawowa sprawa, współpraca 

różnych klubów z miastem. 

PUNKT – 2 

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 

sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 

miasta Gdańska na rok 2006 – druk nr 2052. 

Pani  Teresa  Blacharska  –  dyrektor  Wydziału 

Finansowego Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Przedstawiła  projekt  uchwały    Rady  Miasta  Gdańska  w 

zakresie działania komisji.



Ponieważ  nie  było  głosów  w  dyskusji,  przewodniczący 

poddał projekt pod głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska, 

po  wysłuchaniu  pani  Teresy  Blacharskiej  –  dyrektor 

Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego w Gdańsku  – 

5  głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony 

projekt uchwały w zakresie działania komisji. 

Opinia Nr 6008/126/20/2006 stanowi załącznik do 

protokołu. 

PUNKT – 3 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

• pismo  nr  WUAIOZ/00570/2/2006    odpowiedź  na 

wniosek  komisji  nr  5907/119/29/2006  w  sprawie 

pisma  pani  Jolanty  Barczyńskiej  dot.  lokalizacji 

boiska osiedlowego. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska 

wnosi  do    Pana  Prezydenta  o  wprowadzenie  do 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego najbliższej edycji 

realizacji modernizacji boisk sportowych przy Zespole



Szkół  Nr  6  przy  ul.  Głębokiej  z  przeznaczeniem  dla 

potrzeb  szkoły  oraz  jako  lokalnego  dzielnicowego 

Centrum  Sportu  dla  dzieci  i  młodzieży  z  tej  części 

miasta. 

Jest  to  jedyna  możliwość  zaspokojenia  potrzeb 

społecznych młodych gdańszczan z Dolnego Miasta. 

Powyższe przyjęto pozytywnie – 6 głosami za. 

Wniosek  Nr  6008/121/31/2006  stanowi  załącznik  do 

protokołu. 

Ponieważ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych 

wniosków,  przewodniczący  podziękował  za  uczestnictwo 

w  posiedzeniach  komisji  w  mijającej  kadencji,  za 

współpracę  w ciągu ostatnich 4 lat. 

Przewodniczący 

Komisji Turystyki i Sportu 

Rady Miasta Gdańska 

Marek Bumblis 

Protokołowała 

A. Żuk


